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Vraag

 
Ziet het college mogelijkheden om de positie van vrouwenemancipatie na het omvallen van 
Carrée onder te brengen binnen het reguliere sociaal domein, zoals Veilig Thuis, zodat kennis, 
lokaal netwerk en relaties met landelijke instellingen niet verloren gaat? 

  
Antwoord Een deel van de activiteiten van vrouwenplatform Carrée is ondergebracht bij andere lokale 

partijen zoals Kadera en Travers. In de hervormingsagenda / sociale basis / spoor 1 is er specifiek 
aandacht voor inclusie en kansengelijkheid. 
Binnen het thema antidiscriminatie is aandacht voor discriminatie in brede zin. Vizier is de 
uitvoeringsorganisatie die zich hiermee bezig houdt in zwolle en regio. 

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Evita Keulen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

e.keulen@zwolle.nl

Gesteld door fractie
 

VVD

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Paginanummer: 22

 
Vraag

 
Er wordt ingezet op taalontwikkeling. Hoeveel onderzoeken voor het vaststellen van het taalniveau 
en aansluitend hoeveel taaltoetsen zijn er afgenomen bij instroom in de Participatiewet?

  
Antwoord Toepassing Wet Taaleis: 3 

Inzet Taalmeter: 28
Nieuwe trajecten Taaltoets klanten met een P-wet uitkering: 47 

Bij elke nieuwe aanvraag voor uitkering is het standaardprocedure om strikt te toetsen of er 
mogelijk recht is op uitkering. Dat gebeurt aan de hand van een aantal strikte criteria die 
omschreven zijn in de Participatiewet. Tegen die context wordt ook vastgesteld of het taalniveau 
voldoende is. Daarvoor worden meerdere instrumenten ingezet en medewerkers zijn hiervoor 
speciaal opgeleid en toegerust. Zo wordt in de eerste plaats de taalmeter ingezet. Ervaring leert 
dat de inzet van de taalmeter (minder zwaar dan de taaltoets) leidt tot een verwijzing voor 
taalondersteuning. Indien na toetsing het vermoeden blijft dat het taalniveau onvoldoende is, dan 
wordt een meer uitgebreide taaltoets uitgevoerd..

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Hennie Duteweert

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

HHJ.Duteweert@zwolle.nl
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Vraag Hoeveel doorverwijzingen naar Jeugdzorginstellingen doen de huisartsen per jaar? 
Gecategoriseerd naar type van zorg, zwaarte van hulp en aangegeven bij welk deel het SWT 
betrokken is.

  

Antwoord Over het hele jaar 2019 bedroeg het totale aantal actieve jeugdhulptrajecten 4.550 (3.980 zonder 
en 575 met verblijf), waarvan 2.130 verwezen door SWT Zwolle (47%) en 1.535 (34%) door 
huisartsen. De overige 885 (19%) zijn afkomstige van andere wettelijke verwijzers zoals 
Gecertificeerde Instellingen of jeugdartsen (GGD).

  

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen

Beantwoord door Jan-Willem Dollekamp

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

jw.dollekamp@zwolle.nl
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Vraag  
Vroegsignalering is een belangrijk middel om grotere schulden te kunnen voorkomen. Er is een 
vindplaats schulden ontwikkeld. Worden er nog beperkingen ervaren in het delen van gegevens 
tussen bijvoorbeeld woningcorporaties en de gemeente door de privacywetgeving en zo ja, zijn 
daar acties op ondernomen?

  
Antwoord Zwolle heeft sinds een aantal jaren een systeem voor vroegsignalering. Daartoe behoren ook de 

woningcorporaties in de gemeente Zwolle. Zowel Deltawonen, Openbaarbelang en SWZ doen 
mee. Het heeft de nodige inspanning gekost om alle voor het systeem relevante partijen aan boord 
te krijgen en aan boord te houden. Dat is gelukt en wij ervaren geen noemenswaardige problemen 
op het terrein van privacywetgeving.

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Huub Lubbers

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

hgj.lubbers@zwolle.nl
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Vraag  
Wat is de stand van zaken van de aangenomen motie ‘Zwolle in Zwang’ en waarom heeft het 
college er, ondanks de aangenomen motie, niet voor gekozen om aanvullend middelen 
beschikbaar te stellen voor toerisme en promotie (raming 2021: € 70.000,-; raming 2022 en 
verder: € 0,-)?

  
Antwoord In reactie op de motie Zwolle in Zwang wordt momenteel gewerkt aan het plannen van een 

informatiesessie in de Raad. Dat lijkt nu maandag 30 november te worden. Toerisme biedt 
inderdaad mooie kansen. Dat wordt momenteel onderbouwd met trendrapporten, beschikbare data 
en onderzoeken. Ook de informatiesessie in de Raad zal hier aan bijdragen. Voor de 
perspectiefnota 2021 met daarbij een financiële aanvraag zal een visie toerisme gereed zijn.

  
Portefeuillehouder
 

 René de Heer

Beantwoord door
 

Marjan Willems

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.willems@zwolle.nl
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Vraag In de begroting kunnen we lezen over de stimulering ontwikkeling nieuwe eventvoorziening dat er 
in 2021 een Tender uitgegeven zal worden voor deze nieuwe eventvoorziening. De vraag die de 
VVD heeft is wanneer het voorstel over de locatie voor deze nieuwe eventvoorziening naar de 
raad komt. 

  
Antwoord Het college draagt medio november het voorstel over aan de griffie voor verdere behandeling en 

bespreking met de raad.
  
Portefeuillehouder
 

René de Heer , Monique Schuttenbeld

Beantwoord door
 

Michiel Scheper

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

M.Scheper@zwolle.nl
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Vraag In de begroting kunnen we lezen over de 30-40-30 verdeling van prijscategorieën bij de 
woningontwikkelingen. Is er een actueel overzicht te geven van de verhoudingen van de 
prijssegmenten op de wijkniveaus van de stad Zwolle? 

  
Antwoord In Wooninzicht is op wijkniveau en per jaar inzicht te krijgen in de woningbouwprojecten en in de 

verdeling daarvan over de prijssegmenten, de verdeling koop/huur en de verdeling 
grondgebonden/appartementen.  

  
Portefeuillehouder
 

Ed Anker 

Beantwoord door
 

Henrieke Selles

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

h.selles-heikoop@zwolle.nl
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Vraag Wij zijn benieuwd hoeveel paspoorten, rijbewijzen en andere ID-kaarten zijn verlengd per kwartaal 
in 2018, 2019 en 2020. Is er een beeld van het aantal documenten dat verloopt in deze jaren?

  

Antwoord Aantal aanvragen per kwartaal (verlengingen plus 1e aanvragen plus aanvraag wegens 
vermissing):
Q1-2018: 4.324 paspoorten, 2.443 ID kaarten, 3.413 rijbewijzen
Q2-2018: 4.700 paspoorten, 3.092 ID kaarten, 3.302 rijbewijzen
Q3-2018: 3.315 paspoorten, 2.609 ID kaarten, 3.049 rijbewijzen
Q4-2018: 2.254 paspoorten, 1.567 ID kaarten, 3.197 rijbewijzen
Q1-2019: 1.947 paspoorten, 1.470 ID kaarten, 3.554 rijbewijzen
Q2-2019: 1.675 paspoorten, 1.628 ID kaarten, 3.498 rijbewijzen 
Q3-2019: 1.338 paspoorten, 1.405 ID kaarten, 3.298 rijbewijzen
Q4-2019: 750 paspoorten, 737 ID kaarten, 2.770 rijbewijzen
Q1-2020: 984 paspoorten, 971 ID kaarten, 2.673 rijbewijzen
Q2-2020: 717 paspoorten, 1.388 ID kaarten,2.079  rijbewijzen
Q3-2020: 742 paspoorten, 1.333 ID kaarten, 2.850 rijbewijzen

Het aantal documenten dat verliep / verloopt:
2018: ca 22.000 verlopen reisdocumenten en 12.000 rijbewijzen
2019: ca 6.000 verlopen reisdocumenten en 13.000 rijbewijzen
2020: ca 5.500 verlopen reisdocumenten en 13.000 rijbewijzen

Opmerkingen hierbij:
 Reisdocumenten zijn paspoorten en ID-kaarten samen. 
 Overigens betekent een verlopen paspoort niet altijd dat iemand ook een nieuw paspoort 

aanvraagt. Bijvoorbeeld als hij/zij daarnaast ook nog een geldige ID-kaart heeft. Dus dit 
geeft een wat vertekend beeld.

 De rijbewijsaantallen komen van de RDW en betreffen alleen verlopen documenten

  

Portefeuillehouder Peter Snijders

Beantwoord door Richard Spijkerman

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

hm.spijkerman@zwolle.nl

mailto:hm.spijkerman@zwolle.nl
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Vraag Waarom gaat het College voor 2021 uit van een inflatiecorrectie op de lokale lasten van 2.7%, 
gezien het feit dat volgens het CBS de inflatie dit jaar niet boven de 1.8% geweest is, en deze in 
2019 2.6% was?

  
Antwoord Het gemeentelijk inflatiepercentage wordt voor 50% bepaald door de gemeentelijke loonindex 

(salarissen en sociale lasten) en voor 50% door de prijsindex bruto binnenlands product. Deze 
berekeningswijze van het inflatiepercentage wordt reeds vele jaren toegepast en vraagt naar 
evenredigheid een bijdrage in de gemeentelijke kosten vanwege loon- en prijsindexen. Voor de 
begroting 2021 komt het gemeentelijk inflatiepercentage uit op 2,7%. 
Het CBS indexcijfer wordt op basis van realisatie bepaald. De gemeentelijke index wordt bepaald 
op basis van de verwachte loon- en prijsindex. Mocht achteraf blijken dat het werkelijk percentage 
voor de loon- en prijsindex hoger of lager ligt, dan vindt verrekening in het eerstvolgende jaar 
plaats.

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664
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Vraag Kan er in een tabel een overzicht gegeven worden van 1) de MPV-resultaten en 2) Kengetal 
grondexploitatie van 2010-2020?

  
Antwoord

MPV kengetal
resultaat grondexploitatie

2010 5,2  
2011 0,8  
2012 -60,4  
2013 -5,6  
2014 -3,9  
2015 -5,3 18%
2016 15,0 13%
2017 17,0 11%
2018 12,8 10%
2019 17,3 13%

Het kengetal grondexploitatie is ingaande 2015 door de BBV (Besluit Begroting en 
Verantwoording) ingesteld.

  
Portefeuillehouder
 

René de Heer

Beantwoord door
 

Christiaan van Steenwijk, Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

c.van.steenwijk@zwolle.nl /  J.van.Dijk@zwolle.nl

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
mailto:c.van.steenwijk@zwolle.nl
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Vraag  
Het college is voornemens ‘het concept-bedrijfsplan voor 2020 – 2024’ van Port of Zwolle te 
‘vervolmaken’ en een ‘implementatie plan en governance voor de organisatie en taken van Port of 
Zwolle’ op te stellen. Wat betekent dit en hoe sluit dit aan bij de beleidsvoornemens van het 
college in 2021, terwijl hier verwezen wordt naar een plan uit 2019; volgt er een actualisatie 
komend jaar? 

  
Antwoord De algemene ledenvergadering van de Port of Zwolle zal begin 2021 besluiten nemen over deze 

onderwerpen. Het ondersteunt de beleidsvoornemens, zoals verwoord in de havenvisie
  
Portefeuillehouder
 

René de Heer

Beantwoord door
 

Paul Feldbrugge

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

p.feldbrugge@zwolle.nl
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Vraag Waarom nemen de grondexloitaties toe in risico? Kunnen de mogelijke acties in kaart worden 
gebracht die dat risico verkleinen? Vanaf welk percentage minder opbrengst in een grex wordt dit 
als vergroot risico gezien?

  
Antwoord De risicosystematiek van de ruimtelijke projecten sluit aan bij de systematiek zoals die wordt 

gehanteerd voor de gemeente brede financiën (kadernota risicomanagement en 
weerstandsvermogen). Ten aanzien van de vastgoedportefeuille (actieve grondexploitaties) kan 
worden opgemerkt het totale risicobedrag bestaat uit projectgebonden risico's en economische 
risico's. De risico's nemen af en toe afhankelijk van de inhoud van de vastgoedportefeuille 
(afsluiten en openen van grondexploitaties), de fase waarin projecten zich bevinden en de te 
verwachten economische omstandigheden.
De projectgebonden risico's worden binnen elk (grondexploitatie) project gesignaleerd en 
gekwantificeerd (inclusief mogelijke beheersmaatregelen), rapportage c.q verslaglegging hierover 
vindt plaats middels de voortgangsrapportages van de projecten. 
De uitgangspunten voor de economische risico's worden vastgesteld in de door de raad vast te 
stellen Nota van Uitgangspunten MPV. Bij de MPV is het risicobedrag van de economische risico's 
een resultante van de door de Raad vastgestelde uitgangspunten.
Er zijn geen standaard percentages verminderde opbrengst van de grondexploitatie gekoppeld 
aan de kwalificatie van het risico.

 
Portefeuillehouder
 

 René de Heer

Beantwoord door
 

Christiaan van Steenwijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 0614393717
 c.van.steenwijk@zwolle.nl
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Vraag Wat wordt gefinancierd uit de Capaciteit Ruimtelijke Initiatieven?
  
Antwoord In de PPN 2020-2023 is er voor 2020 en 2021 € 175.000 per jaar incidenteel gehonoreerd voor 

ondersteuning van initiatiefnemers op het gebied van stedelijke ontwikkeling. 
Het budget wordt enerzijds gebruikt voor de bemensing van de “tafels” in het NRI proces, dus de 
Initiatieventafel, de Strategische tafel en het Planbegeleidingsteam,  anderzijds wordt het gebruikt 
voor de uitbreiding  ARI’s (adviseurs ruimtelijke initiatieven), de projectleiders van de kleinere 
NRI,s. 

  
Portefeuillehouder
 

Ed Anker

Beantwoord door
 

Martin Pazie

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

mp.pazie@zwolle.nl
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Vraag Voor welk absoluut bedrag en procentueel (in verhouding tot totale inkoop) koopt de gemeente 
Zwolle in bij lokale ondernemers in Zwolle, Regio Zwolle en startups?

  

Antwoord  
De volumes verschillen jaarlijks. Ze zijn ondermeer afhankelijk van de benodigde inkopen in dat 
jaar en de wijze waarop de betreffende inkopen volgens de wetgeving op de markt moeten worden 
gezet. Over de afgelopen 2 jaren zien we de volgende inkoop volumes en percentages per gebied.

Bij het inkopen bij starters en startups gaat om relatief kleine inkoop bedragen waardoor 1 op 1 
kan worden aanbesteed. Het gaat daarbij ook om bijzondere inkoop zoals de circulaire 
plantenbakken in het stadskantoor en de coronaproef deuropeners.
Voor de inkoop bij starters en startups is een beleidsplan in voorbereiding dat naar verwachting in 
het eerste kwartaal van 2021 aan uw Raad ter besluitvorming wordt voorgelegd.

  

Portefeuillehouder René de Heer

Beantwoord door Aldert Koop

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

AHW.Koop@Zwolle.nl 
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Vraag Wij hebben in de begroting gezocht naar het budget voor dyslexie in 2021. Deze is niet nader 
gespecificeerd. Kunt u aangeven voor welk bedrag aan dyslexie is/wordt uitgegeven en begroot in 
2018, 2019, 2020 en 2021?

  

Antwoord Wij begroten kosten van dyslexiezorg als onderdeel van de totale kosten voor jeugdhulp en niet 
apart. De uitgaven voor 2018 en 2019 bedroegen respectievelijk € 885.294 en € 835.70.

  

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen

Beantwoord door Jan-Willem Dollekamp

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

jw.dollekamp@zwolle.nl

Gesteld door fractie
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Vraag Wanneer wordt de in beantwoording artikel 45-vragen toegezegde evaluatie van Welkom in mijn 
Wijk uitgevoerd en het protocol daarop aangepast?

  
Antwoord De werkgroep Huisvesting Bijzondere Doelgroepen (HBD) zal de evaluatie van het protocol 

initiëren en uitvoeren. De verwachting is dat in Q1 2021 de uitkomsten van deze evaluatie bekend 
zijn en het proces voor aanpassing van het protocol gestart kan worden. 

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Glenda Huisjes

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

g.huisjes@zwolle.nl

Gesteld door fractie
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Vraag Wat is de stand van zaken van de in motie gevraagde parkeervoorziening station?
  
Antwoord  In het kader van de gebiedsontwikkeling Spoorzone hebben NS en gemeente afgesproken 

gezamenlijk onderzoek te doen naar wenselijkheid, omvang en locatie van alle 
parkeervoorzieningen, waaronder P&R, in de nabijheid van het station. Dit onderzoek is gekoppeld 
aan de uitwerking van het Ontwikkelkader Spoorzone voor de deelgebieden District Z en 
Werkplaatsen. 
Verder is afgesproken dat NS een tijdelijke locatie voor P&R (ca 200 parkeerplaatsen) realiseert 
aan de zuidzijde van het station. De P&R-locatie is inmiddels in gebruik genomen. 

  
Portefeuillehouder
 

 Ed Anker

Beantwoord door
 

Alfred Schrooten, Pien van der Does

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 p.van.der.does@zwolle.nl
038-4982629

mailto:p.van.der.does@zwolle.nl
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Vraag Wat is de stand van zaken van de motie Van vroem naar zoem? Hoe worden de uitkomsten van 
die motie meegenomen in de integrale gebiedsontwikkeling rondom de ringwegen?

  
Antwoord In de motie van Vroem naar Zoem werd gevraagd “een concrete verkenning uit te voeren teneinde 

de bereikbaarheid te verbeteren via belangrijke rond- en aanvoerwegen in combinatie met de 
ruimtelijke ontwikkeling van de stad”. Dit uitgangspunt vormt een integraal onderdeel van de 
Ontwerp-Omgevingsvisie die onlangs ter inzage heeft gelegen en waarvoor op dit moment nog 
een participatietraject loopt. In het begrotingsvoorstel 'Stedelijk programmeren (doel 6.1.1)' wordt 
het doel van de motie ook specifiek meegenomen.

Ook wordt de motie betrokken bij een aantal afspraken die eind november 2019 in het bestuurlijk 
overleg MIRT zijn gemaakt. Gezamenlijk voeren we de komende jaren vier onderzoeken uit gericht 
op de groei van de stad en regio in de periode 2025-2030-2040. Het betreft een 
verstedelijkingsstrategie in wisselwerking met een bereikbaarheidsonderzoek in samenhang met 
de klimaatbestendigheid van de stad en haar omgeving en de stationsontwikkeling binnen de 
Spoorzone.

De verstedelijkingsstrategie Regio Zwolle en het gebiedsonderzoek MIRT verstedelijking en 
mobiliteit worden momenteel samen met de Ministeries van BZK en I&W, de provincie Overijssel 
en de regio Zwolle uitgevoerd. De uitkomsten hiervan worden medio 2021 verwacht en besproken 
bij het bestuurlijk overleg MIRT in november 2021 met beide Ministers. Dit vormt de basis voor 
verdere uitwerking in de vorm van een uitvoeringsprogramma met bijbehorende middelen.  

Verder heeft Zwolle op 13 juli 2020 de Regio Deal Regio Zwolle ondertekend. Hierbij wordt in een 
periode van 2020-2023 aan een aantal opgaven gewerkt aan de hand van 5 actielijnen. Actielijn 3 
uit deze Regio Deal is 'Evenwichtige groei van stad en platteland', waarbij we meervoudige 
gebiedsontwikkeling willen realiseren met onder andere voldoende duurzame 
mobiliteitsoplossingen. De verkenning waartoe de motie oproept wordt betrokken bij deze 
ontwikkelingen. 

Daarnaast wordt bij de diverse gebiedsontwikkelingen nu al gekeken welke ingrepen in de 
infrastructuur nodig zijn om de bereikbaarheid van het gebied en de stad te waarborgen. Een goed 
voorbeeld hiervan is de Gebiedsvisie Zwartewaterallee, waarbij zowel kaderstellende 
oplossingsrichtingen als ambities zijn onderzocht. 

Tot slot willen we komend jaar het verkeersmodel actualiseren op basis van de ontwikkelingen 
zoals opgenomen in de Omgevingsvisie. Daarmee kunnen we nadere verkenningen (laten) 
uitvoeren naar de impact van (mogelijke) ruimtelijke ontwikkelingen.

  
Portefeuillehouder
 

 William Dogger

Beantwoord door
 

Jeroen van Doorne

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

J.van.Doorne@zwolle.nl
 

mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl

